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Protokół Nr XXVIII/2020 

 Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

w dniu 29 października 2020r. 

 

            Sesji przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Adam Balcerowicz,  

który powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego i o godz. 9ºº otworzył obrady 

wypowiadając formułę „Otwieram Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”.   

 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał klauzulę informacyjną RODO.  

 
Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad dostępne na stronie 

internetowej urzędu www.bip.grojec.pl   

 

Ad.2 

Przewodniczący Adam Balcerowicz poinformował, że kolejno wyczyta nazwiska 

radnych w celu potwierdzenia obecności na posiedzeniu. Obecnych 16 radnych. Lista 

obecności (logowania się do systemu) stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał wniosek Zarządu Powiatu w sprawie 

zwołania Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego /załącznik/.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

3.1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2020, 

3.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2020-2032. 

3.3. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Grójeckim  

i Powiatem Piaseczyńskim w zakresie przejęcia zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego,  

3.4. wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego,  

3.5. upoważnienia Zarządu Powiatu do udzielenia poręczenia kredytu. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 3 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

Ad. 3.1 

Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2020 

przedstawił Skarbnik Powiatu Witold Kępka /załącznik/. 

http://www.bip.grojec.pl/
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Przewodniczący Adam Balcerowicz spytał o uwagi.  

 

Radny Wojciech Wojtczak zaznaczył, że uważnie wsłuchał się w wystąpienie pana 

skarbnika i uważa, że sesja nadzwyczajna, którą pan przewodniczący zwołał 

powinna dotyczyć konkretnego tematu. Wprawdzie jest projekt zmiany Uchwały 

Budżetowej, ale porusza bardzo dużo tematów, więc czy należy nazwać sesję 

nadzwyczajną czy zwyczajną. Pan przewodniczący chyba się pomylił, co do zwołania 

sesji nadzwyczajnej.   

 

Przewodniczący Adam Balcerowicz poprosił o pytania do projektu uchwały.  

 

Radny Wojciech Wojtczak stwierdził, że zastanawia się czy pan przewodniczący 

prawidłowo zwołał sesję nadzwyczajną, ponieważ sesja nadzwyczajna powinna 

dotyczyć konkretnego tematu. Pan przewodniczący powinien zapoznać się z 

przepisami a dokładnie z ustawą o samorządzie powiatowym i Statutem.  

 

Przewodniczący Adam Balcerowicz podkreślił, że sesja została zwołana zgodnie  

z regulaminem. Ponownie poprosił radnego o pytania do projektu uchwały. 

 

Radny Wojciech Wojtczak zaznaczył, że co do projektu pytań konkretnych nie ma, są 

to przesunięcia miedzy paragrafami. Ma jedynie uwagę do trybu zwołania sesji.  

 

Radna Grażyna Kijuc spytała czy zmiany dot. szkół były konsultowane z dyrektorami 

i czy dyrektorzy wskazywali przeniesienie środków, czy rezygnację z pewnych 

wydatków? Ponadto radna poprosiła o doprecyzowanie czy chodzi o zmniejszenie, 

zwłaszcza w DPS – ach na wydatki związane z datacjami od wojewody?  

 

Skarbnik Witold Kępka wyjaśnił, że zmiany dot. placówek oświatowych zostały 

dokonane na podstawie pism, które wpłynęły od dyrektorów. Zmniejszenia czy 

zwiększenia wynikają z wniosków dyrektorów o przeniesienia pomiędzy poszczególnymi 

podziałkami klasyfikacji budżetowej. W odpowiedzi na drugie pytanie wyjaśnił, że projekt 

uchwały mówi o zwiększeniach udziału powiatu 20% w dotacji od wojewody. 

 

Radny Adolf Maciak spytał o wynagrodzenia nauczycieli, czy wskazane przez skarbnika 

kwoty zostaną przeznaczone na podwyżki czy na bieżące wynagrodzenia?  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak wyjaśnił, że z uwagi na wzrost kwoty minimalnego 

wynagrodzenia oraz 6% podwyżek od września, które nie były uwzględnione według 

wyliczeń dyrektorów szkół i Wydz. EiZ w budżecie zabraknie 2,2 mln zł. Z dalszych 

konsultacji z dyrektorami wynika, że na szkoły publiczne plus szkoły niepubliczne 
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trzeba będzie zabezpieczyć środki w kwocie 2,4 mln zł. Na dzisiejszej sesji będzie 

głosowana uchwała, gdzie z przesunięć udało się uzyskać kwotę 1.535 tys. zł. Dzięki 

temu będzie można wypłacić nauczycielom wynagrodzenie za listopad. Niemniej  

do końca roku nadal trzeba będzie szukać środków. W tym czasie będą realizowane 

zakończenia inwestycji i tam z oszczędności w poszczególnych zadaniach trzeba 

będzie poszukać wolnych środków na wynagrodzenia dla nauczycieli. Na następnej 

sesji trzeba przeznaczyć kolejne środki, gdyż subwencja oświatowa nie pokrywa 

wprowadzanych zmian. Samorządy gminne i powiatowe same muszą pokryć  

niedobory, na koniec roku borykając się z tymi problemami. W kwestii trybu zwołania 

sesji starosta wyjaśnił radnemu, że wnikliwie analizowany był tryb zwołania Sesji, 

prawnicy potwierdzili zgodność ze Statutem i Regulaminem, więc nie ma,  

co doszukiwać się nieprawidłowości. 

 

Radny Michał Pruś zaznaczył, że jak najbardziej jest za, gdyż poruszane są istotne 

kwestie. Pan starosta powiedział, że przepisy były analizowane przez prawników. 

Natomiast pkt 4 Regulaminu i Statut mówi, że wniosek powinien zawierać proponowany 

porządek obrad i projekt uchwały. Skoro dzisiejsza sesja jest nadzwyczajna,  

to należałoby rozumieć, że wszystko, nad czym się zastanawiamy dotyczy jednego 

punktu. Chodzi o to, żeby nie głosować nad czymś, co później mogłoby być podważone.  

W pewnym stopniu zgadza się z radnym Wojtczakiem, że spraw się tutaj troszkę 

nazbierało a regulamin wyraźnie mówi, że porządek powinien zawierać jeden projekt. 

Sprawy na pewno są ważne i nie ulega wątpliwości, że należy je przegłosować, ale ma 

obawę czy nie powinno to być na zwykłej sesji a nie nadzwyczajnej.   

 

Przewodniczący Adam Balcerowicz wyjaśnił, że głosowane będą zmiany w Uchwale 

Budżetowej. Zwołanie sesji było wymagane potrzebą zabezpieczenia środków  

na wynagrodzenia dla nauczycieli a korzystając z okazji można dokonać pozostałych 

zmian. Sesja została zwołana w trybie nadzwyczajnym i jako zdalna ze względu  

na zagrożenie epidemiologiczne i troskę o zdrowie radnych.   

 

Radny Wojciech Wojtczak spytał czy tematy zawarte w tym projekcie uchwały były 

przedstawione na komisjach, głównie chodzi o sprawy drogowe, jak również dotyczące 

szkolnictwa.    

 

Przewodniczący Adam Balcerowicz wyjaśnił, że w związku ze zwołaniem sesji w trybie 

nadzwyczajnych projekty nie były procedowane na komisjach.   

 

Radny Wojciech Wojtczak zaznaczył, że sesję nadzwyczajną zwołuje się na jakąś 

szczególną okoliczność w powiecie np. dotyczącą sytuacji zagrożenia bezpieczeństwa 

w nie dla regulacji spraw drogowych czy innych przesunięć budżetowych.  
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Przewodniczący Adam Balcerowicz ponownie wyjaśnił, że sesja nadzwyczajna została 

zwołana ze względu na zabezpieczenie środków na wynagrodzenia dla nauczycieli  

a przy zmianie Uchwały Budżetowej zostały dokonane pozostałe zmiany.  

 

Wobec braku dalszych uwag przewodniczący przeprowadził głosowanie w trybie 

zdalnym. Obecnych 16 radnych. W głosowaniu imiennym wzięło udział 16 radnych. 

Uchwała Rady Powiatu Grójeckiego Nr XXVIII/183/2020 została przyjęta 

jednogłośnie, 16 głosów „za”.  (Wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 3.2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Grójeckiego na lata 2020-2032 przedstawił Skarbnik Powiatu Witold Kępka /załącznik/. 

 

Przewodniczący Adam Balcerowicz spytał o uwagi. Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie w trybie zdalnym. Obecnych 16 radnych.  

W głosowaniu imiennym wzięło udział 16 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXVIII/184/2020 została przyjęta jednogłośnie, 16 głosów „za”.  

(Wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).   

 
Ad. 3.3 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Grójeckim i Powiatem Piaseczyńskim w zakresie przejęcia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego przedstawił Z- ca naczelnika Wydz. 

Organizacyjnego Karol Biedrzycki /załącznik/. 

 

Przewodniczący Adam Balcerowicz spytał o uwagi. Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie w trybie zdalnym. Obecnych 16 radnych.  

W głosowaniu imiennym wzięło udział 16 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXVIII/185/2020 została przyjęta jednogłośnie, 16 głosów „za”.  

(Wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).   

 

Ad. 3.4 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego przedstawił Z- ca naczelnika Wydz. 

Organizacyjnego Karol Biedrzycki /załącznik/. 

 
Przewodniczący Adam Balcerowicz spytał o uwagi. Uwag nie zgłoszono.  
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Przewodniczący przeprowadził głosowanie w trybie zdalnym. Obecnych 16 radnych.  

W głosowaniu imiennym wzięło udział 16 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXVIII/186/2020 została przyjęta jednogłośnie, 16 głosów „za”.  

(Wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).   

 

Ad. 3.5 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do udzielenia poręczenia 

kredytu przedstawił Skarbnik Powiatu Witold Kępka /załącznik/. 

 

Przewodniczący Adam Balcerowicz spytał o uwagi. 

 

Radny Wojciech Wojtczak przyznał, że nie ma uwag do projektu, bo kredyt, co roku jest 

PCM przyznawany. Natomiast ma prośbę do pana przewodniczącego, żeby na 

następnej sesji poruszyć temat sprawozdania finansowego PCM za 2019r. Do tej pory 

radni nie otrzymali żadnej informacji, a Spółka ma obowiązek takie dane przedstawić.    

 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący przeprowadził głosowanie  

w trybie zdalnym. Obecnych 16 radnych. W głosowaniu imiennym wzięło udział 16 

radnych. Uchwała Rady Powiatu Grójeckiego Nr XXVIII/187/2020 została przyjęta 

jednogłośnie, 16 głosów „za”.  (Wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 4 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 9.50 

zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam Nadzwyczajną Sesję Rady 

Powiatu Grójeckiego”. 

 

 

               Protokołowała:                                                       Przewodniczył: 

 

     Palmira Ponceleusz - Kornafel                                   Adam Balcerowicz   

 


